
 
Protokoll Sentralstyremøte 6 – 2023  

Tid: Søndag 13. august kl. 16-20 og mandag 14.august kl. 0900-12.00 

Sted: Arendal 

Deltakere: Annette Drangsholt (leder), Monica Samland Lund, Cathrine Pettersen, Sonja Lillevik, Ruth 
Gravdal, Ruth Kjeldsen  

Frafall: Fiona Druett, Rune Sandberg (vara) 

Sekretariatet: Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder) 

Saksliste 

 
Saksnr.  

Saksinformasjon  

43/23  Godkjenning av saksliste  
Referat fra forrige møte 
Godkjent. 

Annette 

44/23   Nytt fra sekretariatet 
Prosjekter: 

● Kunnskapsbasen 
Rapport og regnskap er godkjent. Det mangler noen tekster før 
siden kan markedsføres. Johanne Persson skal lage illustrasjoner 
som er bestilt. Vi satser på markedsføring i oktober. 

 
● Sommer/frilufts leir 7. – 9. august 

Sonja orienterte om leiren. På tross av stormen Hans ble leiren 
en suksess. Totalt var det 13 ungdommer som deltok.  
Vi må se på evalueringen og vurdere hvordan prosjektet skal 
organiseres til neste år. Kan dette organiseres i en 
«Storsamling» for eksempel?  
 

● Filmprosjekt Sanden media om CRPD 
Vi skal lage informasjonsfilmer om CRPD med støtte fra BUFDIR. 
Det var et oppstartsmøte i juni. Vi jobber med å få tak i 
deltakere. Prosjektet blir noe utsatt pga. sykdom i Sanden 
Media.  
 

● Søknader/rapporteringer 
Mva kompensasjon søkes 1. september. Vi vil også søke på en 
egen stønadsordning for organisasjoner med over 10 millioner i 
omsetning. Det er usikkert hvor mye denne vil gi i uttelling. 
Lokallagstøtten er utbetalt i henhold til den nye 
utregningsmodellen. Modellen blir lagt ut på intranettet slik at 
alle kan gå inn å se på den. Funkis søkes fortløpende hele året. 
Vi trenger en gjennomgang av Funkis. LNU har også en 
stønadsordning som medlemmer kan søke.  
Både IMDI og BUFDIR har potter til inkludering. 
 

● Medlemsregister 
Prosjektet har stått stille i sommerferien. 
Emma kommer på neste styremøte og informerer om registeret.  

Elin 
 



 
 
Annet: 

● Brosjyrer  
De samiske var veldig dyre. Vi har sendt mail til sametinget og 
skal gå i dialog med regionale fagmiljøet. Den ukrainske og 
russiske var ikke like dyre, og de kan vi gå i gang med. Vi trenger 
å trykke opp flere brosjyrer på de andre språkene.  
 

● Nyhetsbrev, hjemmeside og SoMe 
Nyhetsbrev på slutten av måneden til lokallagene 
Ellen og Silje legger ut ting fremover og spør i SoMe gruppa. Vi 
sliter med «Trolling» i kommentarfeltet og stenger det av og til. 
Vi må lage et eget skriv om logoen som vi kan dele når det 
trengs.  
 

● Ansatte 
Ida har flyttet til Trondheim og begynt å studere. Silje vil ta over 
hennes oppgaver. Ellen er tilbake fra sykemelding. Janicke 
jobber med kunnskapsbasen og Emma med medlemsregisteret. 
Marcus og Celine med økonomi og Valencia med medlemmer. 
 

● Revidert møteplan 

45/23  Økonomi og medlemsrapportering 
 
Lønnsjustering 
Ansatte har fått årlig lønnsjustering på 5,2 
 
Medlemsblad  
Elin Maria Lilloe-Wall har fått i oppgave å se på bladet. Mange krysser av 
å få bladet fysisk og dette er en stor kostnad. Det siste året har vi kuttet 
antall sider. Det finnes flere alternativer som for eksempel kutte fra 4 til 
3 blader eller sende mailer til alle som får det fysisk i posten og spørre 
om de fortsatt ønsker det. 
 
Vedtak: 
Vi går for følgende tiltak: 

● Vi ser på inntektsmuligheter. 
● Vi prøver å få inn reklame. 
● Vi kutter antall sider, for eksempel tegninger, quiz etc. 
● Fra nyttår kan det komme et ekstra gebyr for å få bladet fysisk. 

Annet: Vi må tenke på universell utforming og bildebruk. 
Vi må ha en ny redaktør etter hvert. 
Vi sjekker opp både format og papir for å se på kostnader. 
 
Medlemsrapport 
Vi har flere betalende medlemmer per august i år enn i fjor. 
Vi bør sende ut alle fakturaer etter 20 hver måned. 
Vi reduserer kontingenten nå og sender ut en FB-post på det. Vi ber med 
lokallagene om å dele. Vi lager en egen tekst på familiemedlemmer til 
lokallagene. Vi kan tilstrebe å lage en vervekampanje i nov/des med 
gevinster.  
 

Elin/Monica 

46/23 Henvendelser fra medlemmer - Deler av saken behandles som B sak 
 
 
 

Annette/Elin 



 

47/23 Lokallag 

Planlegge møter fremover. 

Akershus er den 21. august på Teams kl. 20  

 

Annette/Elin 

48/23 Storsamling 15. – 17. september  

Programmet ble gått igjennom i plenum. 

Elin 

49/23 Ledersamling 10. -12. november 

Vi er i Wergelandsveien 1 og sentralstyret holder i samlingen. 

Vi setter opp et forslag til program som deles i et felles dokument. 

Påmelding settes opp i neste nyhetsbrev. 

 

Elin 

50/23 Ledermøte 

Handlingsplan – trenger denne å oppdateres? 

Budsjett – for 2024 

 

Annette 

51/23 Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet: 

● Henvendelse fra Kirsten i Akershus om strikkeoppskrifter til 
jubileum. Styret stiller seg positivt til initiativet.  

● Landsmøte i Stavanger 8. - 9. november 2024. Vi har fått tilbud 
fra Scandic City. Vi sjekker også opp Strawberry. 

● Bupgen konferansen/Terje Nærland har spurt oss om å holde et 
innlegg på konferansen 25. aug. Ruth K og Annette deltar. 

● Eibi konferanse 26. oktober.  
● SOR konferansen 26. – 27. oktober i Oslo. 
● NAKU har fagdag om aldring 9. november. Annette skal holde et 

innlegg. 
● FFO kongressen er 3. – 5. november 
● Cathrine skal ha digitalt kurs 21. august med Møre & Romsdal 

om FUNKIS 
● Det blir et fellesmøte med ressursgruppa 30. november i Oslo. 

 

 

 

Annette 

52/23 Interessepolitisk arbeid 
 

● Planlegging av møter  
Vi skal følge opp de møtene som har vært. Vi skal ta opp tråden 
etter valget. 

 
● Høringer 

Vi jobber med å få en oversikt over høringer i høst. 
NOU 2023: 5 Den store forskjellen 
har frist i morgen 15/8 og er sendt til sentralstyret. Høringen ble 
gått igjennom i plenum. Annette sender den inn i morgen. 

 
● Interessepolitisk plattform 

Vi må få til et nytt møte i utvalget og fortsette arbeidet. Vi 
ønsker å  få ut medlemsundersøkelsen så fort som mulig. Ruth 
kommer med forslag til datoer. 
 

 



 

53/23  Eventuelt 
 
AiN får kritikk i sosiale medier av Nevromangfold Norge. Det inneholder 
en del faktafeil som må vurderes å svares på. 
 
 

 

   

 


